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sprawa wniosków i interpelacji radnych z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 kwietnia 2012 roku zgłoszono następujące 

wnioski i interpelacje: 

Jan Medyński – Wiceprzewodniczący RM  

cyt.: 

1. Proszę o pilne wykonanie poprawy estetyki muru biegnącego przy placu Matejki od budynku Rynek 

w kierunku budynku plebanii. Obecnie mur posiada znaczne ubytki tynku i jego wygląd szpeci  

otoczenie wokół kościoła. Prace te można wykonać przy wykorzystaniu osób zatrudnionych  

w robotach publicznych.   

Jolanta Wiśniewska – radna   

cyt.: 

2. Ekonomiczne zagospodarowanie terenów zielonych na skrzyżowaniu ul. Wolności – Szprotawska – 

Chopina. 

3. Uprzejmie proszę o zgłoszenie wykonania zjazdu z ul. Kraszewskiego jadąc w kierunku Mirocina 

Górnego na wysokości byłych garaży wojskowych w kierunku glinianek „pod lasem” 

Jan Franczak – radny RM  

cyt.: 

4. Proszę o naprawę chodnika w kierunku cmentarza komunalnego w Stypułowie  /polbruk uległ 

zapadnięciu/ w ramach gwarancji proszę zgłosić wykonawcy. 

Jelinek Marcin – radny RM  

cyt.: 

5. Dot. strategii gminy Kożuchów 

W związku z dalszym nie przedstawieniem społeczeństwu naszej gminy, ponawiam zapytanie kiedy 

zostanie przedstawiony projekt strategii rozwoju gminy Kożuchów, przypominam że w tej sprawie, 

niejednokrotnie padały już zapytania do Pana Burmistrza, ja osobiście również złożyłem interpelacje w 

listopadzie 2011 roku, otrzymując odpowiedz, że takowy projekt będzie gotowy na początku 2012 roku. 

Do dnia dzisiejszego nie został ona przedstawiony. 

W nawiązaniu do tematu strategii pytam czy na dzień dzisiejszy gmina Kożuchów ma jakąkolwiek 

obowiązującą jeszcze strategię rozwoju, czy  Strategia Ekorozwoju Miasta i Gminy Kożuchów, przyjęta 

do realizacji uchwałą nr XXVI/180/2001  w dniu 22 lutego 2001 roku jest nadal obowiązującym 

dokumentem strategicznym ? 

6. Dot. zatoczek w miejscowości Studzieniec 

W związku z uzgodnieniami jakie zostały poczynione pomiędzy naszym samorządem, a Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze pod koniec 2011 roku oraz wpisaniem do budżetu Miasta i Gminy 

Kożuchów kwoty 20 tyś zł z przeznaczeniem na partycypację w kosztach przygotowania dokumentacji 

projektowej na budowę dwóch zatok autobusowych w miejscowości Studzieniec zawracam się  

z zapytaniem na jakim obecnie etapie jest realizacja w/w uzgodnień z Zarządem Dróg Wojewódzkich  

w Zielonej Górze, czy rozpoczęto już przygotowywanie projektu ? 

 


